



Date: 09/10/2023

التاريخ : 2023/10/09

## Circular No. (17) of 2023

## تعميم رقم (17) لسنة 2023

### Lifting the ban imposed on the Yacht Babylon

### إلغاء الحظر المفروض على اليخت بابيلون

To :

- Ports Authorities & Harbor Masters
- Yacht Clubs & Marinas
- Yacht Owners, Managers and Operators
- Yacht Agents

إلى :

- سلطات ونظار الموانئ
- نوادي اليخوت
- ملاك ومشغلي وشركات إدارة اليخوت
- وكلاء اليخوت

Pursuant to the Circular No. (05) of 2022, banning of the Yacht **Babylon** registered under the official no: **736443**, Flag: **Isle of Man** This Maritime Administration has taken the appropriate action by referring the individuals involved with the violation to the competent court, and after ensuring that the yacht owner has adopted strict measures to prevent the recurrence of such violations in future and committed to follow the UAE laws, the Maritime Administration has decided to **Lift the ban imposed on the Yacht Babylon** and thus, allowing yacht to navigate in UAE waters after obtaining the requested licenses.

عطفا على التعميم رقم (5) لسنة 2022 بشأن حظر اليخت بابيلون بالرقم الرسمي **736443** وعلمه **جزيرة مان** من التواجد في مياه دولة الإمارات العربية المتحدة، وبعد احالة ملف الأشخاص المعنيين في انتهاك التشريعات البحرية السارية في الدولة إلى المحكمة، و تأكد الإدارة البحرية من إتخاذ ملاكه كافة الإجراءات اللازمة وبما يمنع تكرار مثل هذه المخالفات مستقبلا والتزامهم بقوانين الدولة النافذة، فقد قررت الإدارة البحرية **رفع الحظر عن اليخت بابيلون** اعتبارا من تاريخ هذا التعميم والسماح له بالملاحة في مياه وموانئ الدولة بعد الحصول على التراخيص اللازمة.

For further clarification please contact:

[shipping@moei.gov.ae](mailto:shipping@moei.gov.ae)

للاستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني:

[shipping@moei.gov.ae](mailto:shipping@moei.gov.ae)

